
 

 

 Δελτίο Τύπου 

 

Η Δημοτική αρχή της Βόρειας Κυνουρίας δεν έχει ακόμα καταλάβει ή δε θέλει να καταλάβει, τη σημασία 
που έχουν στην τοπική μας οικονομία τα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος, ούτε η πραγματική 
προστασία του δομημένου περιβάλλοντος στο Παράλιο Αστρος,  και έχει μάθει να «ποιεί τη νύσσαν», ή 
να στρίβει δια του «δεν κατάλαβα» όταν από αποφάσεις και ευθύνες της, διακυβεύονται συμφέροντα 
άρα και ψήφοι.  

Εμείς ήμασταν και είμαστε μπροστά στις ευθύνες μας είτε ως Δημοτική Αρχή είτε ως αντιπολίτευση και με 
κανέναν τρόπο δε ζυγίσαμε, ούτε ζυγίζουμε πολιτικό κόστος και όφελος στις επιλογές μας. Κάναμε και 
κάνουμε αυτό που πιστεύουμε.  

Είχαμε πάρει την πρωτοβουλία για την επίλυση του ζητήματος, δεχθήκαμε και δεχόμαστε ακόμα τις 
επιπτώσεις από την ξεκάθαρη στάση μας.  

Αφού η Δημοτικιή αρχή δεν το κάνει, παίρνουμε ξανά εμείς την πρωτοβουλία να συγκαλέσουμε το 
Δημοτικό Συμβούλιο για να ξεκαθαρίσει αν είναι σύμφωνο ή όχι με την τροποποίηση του Π.Δ. που 
απαγορεύει τη μουσική στο Παραδοσιακό τμήμα του Παραλίου Αστρους.  

Ζητάμε ξεκάθαρη απάντηση για τη στάση της Δημοτικής Αρχής και για την εφαρμογή της  85/2017 
απόφασης. Η Επιτροπή ποιότητας ζωής, το Τοπικό Συμβούλιο, το Δημοτικό Συμβούλιο είχαν ταχθεί υπέρ 
της τροποποίησης. Εμείς στείλαμε το τεκμηριωμένο αίτημα, που ενσωμάτωνε όλες τια αποφάσεις των 
συλλογικών οργάνων στο ΥΠΕΚΑ, ζητώντας την τροποποίηση. Από τον Σεπτέμβρη του 2019 μέχρι σήμερα, 
τί γίνεται;  

 

Παναγιώτης Μαντάς 

 

 

 



 



 


